
Protokół Nr 7/2024 

z obrad VII Sesji Rady Gminy Konopiska 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska dnia 26 listopada 2024 r., 

od godz. 1400 do godz. 1530 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska Agnieszka Chmielewska. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska powitała, Starostę Powiatu Częstochowskiego pana 

Krzysztofa Smelę, radnego powiatu częstochowskiego pana Mieczysława Chudzika, wójta 

gminy Artura Brędzel, , radnych, sołtysów, zastępcę wójta gminy Agatę Najnigier, skarbnika 

gminy Jadwigę Janik, radcę prawnego Wiesławę Rodak, sekretarz gminy Barbarę Ankowską -

Lis, pracowników urzędu gminy. 

Stwierdziła, iż w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przypomniała o klauzuli RODO. Sesja jest transmitowana i rejestrowana. 

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

A.Chmielewska  – radni otrzymali porządek obrad. 

Czy są jakieś uwagi, pytania do porządku obrad? 

Uwag, pytań nie było. 

 

Następnie A.Chmielewska odczytała porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4.Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Konopiska z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego na rok 2025. 

6.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska 

na lata 2024-2033. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

10.Sprawy różne i zapytania. 



11.Zakończenie obrad. 

 

A. Chmielewska poddała pod głosowanie porządek obrad  VII sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

Porządek obrad VII sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy Konopiska. 

A.Chmielewska -zapytała czy są uwagi do protokołu z VI sesji? 

Uwag nie było. 

A.Chmielewska - poprosiła o przegłosowanie przyjęcia protokołu z VI sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

Protokół z VI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Staroście Powiatu Częstochowskiego panu 

Krzysztofowi Smeli. 

K.Smela- Pan Starosta podziękował Wójtowi Gmina Konopiska za zaproszenie. Poinformował 

o dobrej współpracy z Radnymi Powiatowymi z terenu gminy. Omówił współpracę Powiatu 

częstochowskiego z gminą Konopiska. Współpraca dotyczy głównie inwestycji drogowych. W 

przyszłym roku będą wspólnie realizowane inwestycje na ul. Przemysłowej w Konopiskach 

oraz budowa chodnika na ul.Piaskowej w  Aleksandrii Pierwszej. Wspomniał o współpracy w 

dziedzinie kultury, sportu i pożarnictwa. Podziękował za dobrą współprace z gminą. Zaprosił 

na prezentację  Stołów Bożonarodzeniowych w Konopiskach.  Złożył życzenia świąteczne. 

A.Chmielewska – czy są pytania do Pana  Starosty? 

A.Jaskuła- problem z dzikami w miejscowościach Aleksandria Pierwsza i Aleksandria Druga.  

Dziki niszczą uprawy a, także działki mieszkańców. Prośba o zwiększenie zezwoleń  na 

odstrzał  przez starostwo. 

K.Smela- odstrzały zależą od kół łowieckich, należy zwrócić się do łowczego w tej sprawie. 

Poinformował o pojawieniu się watah wilków. Obiecał spotkanie wójtów i nadleśniczych w tej 

sprawie. 



A.Brędzel- wójt -poinformował, iż jest po rozmowie z łowczym  okręgowym i odstrzały dzików 

będą zwiększone. Wystąpiono także z pismem do RODOŚ o możliwość ostrzału nutrii i 

bobrów, które wyrządzają szkody w gminie. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Staroście za przybycie. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Zastępcy Wójta Gminy Konopiska Agacie Najnigier. 

A.Najnigier- 

Wójt Gminy Konopiska na podstawie uchwały Rady Gminy przyznaje nagrody za osiągnięte 

wyniki sportowe za ubiegły rok szkolny. Nagrodę może otrzymać uczeń-zawodnik, który jest 

mieszkańcem Gminy Konopiska i kontynuuje naukę w szkole podstawowej lub 

ponadpodstawowej.  W roku szkolnym 2023/2024 takie doskonałe osiągnięcia zdobyły dwie 

uczennice - mieszkanki Gminy Konopiska Maja Spyra oraz Maja Wawrzyńczak. Odczytano 

osiągnięcia sportowe uczennic. 

Wręczenie nagród.  Brawa. 

 

Ad.4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Artur Brędzel przedstawił sprawozdanie o pracy między sesjami. 

A.Chmielewska – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Konopiska z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego na rok 2025. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska  – odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Konopiska z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego na rok 2025. - czas głosowania: 26 listopada 2024, 
godz. 15:01 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała nr 39/VI/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. Rady Gminy Konopiska  z dnia 26 
listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Konopiska z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego na rok 2025- przyjęta jednogłośnie. 

 



Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Konopiska. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

M.Haczyk– odczytał uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska. 
- czas głosowania: 26 listopada 2024, godz. 15:03 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała Nr 40/VII/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. Rady Gminy Konopiska  z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska- przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska  – odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. - czas głosowania: 26 
listopada 2024, godz. 15:05 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała Nr 41/VII/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. Rady Gminy Konopiska  z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków- przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 



A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

M.Haczyk– odczytał uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Konopiska na lata 2024-2033. - czas głosowania: 26 listopada 2024, godz. 
15:07 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała Nr 42/VII/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. Rady Gminy Konopiska  z dnia 26 

listopada 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska 

na lata 2024-2033-przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska– odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 
2024 rok. - czas głosowania: 26 listopada 2024, godz. 15:10 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała Nr 43/VII/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. Rady Gminy Konopiska  z dnia 26 

listopada 2024 r uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok-

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Sprawy różne i zapytania. 

A.Chmielewska – Przewodnicząca rady odczytała gratulacje dla Pani Moniki Owczarek –

Sołtys wsi Wąsosz, za zwycięstwo i zdobycie tytułu Najlepszego Sołtysa 2024 roku w 

tegorocznej edycji konkursu „Piękna wieś województwa śląskiego”. 

Gratulacje. Brawa. 

Chmielewska – czy są jeszcze jakieś pytania? 

A.Janik-podziękował w imieniu swoim i pani sołtys sołectwa Wygoda za pomoc w organizacji 

uroczystości odsłonięcia dwóch historycznych tablic pamiątkowych, upamiętniających ważne 



wydarzenia z dziejów miejscowości, w Wygodzie w dniu 22 listopada br. 

J.Kromołowska- zapytała czy w systemie powiadomień sms- można dodać informację o 

planowanych polowaniach na terenie gminy? Czy można zwiększyć w okresie grzewczym 

częstotliwość wywozu popiołu w zamian za odpady BIO? Czy to prawda, że od 1 stycznia 2025 

r. nie będzie można wyrzucać odzieży do odpadów zmieszanych? 

A.Brędzel- informacje o polowaniach umieściliśmy na stronie internetowej gminy, koła 

łowieckie zabezpieczają teren polowań,  w chwili obecnej nie będziemy wysyłać tych  

powiadomień sms-ami. Obecnie trwa zbiórka odzieży w OSP Konopiska. 

P.Ganczarek- od 1 stycznia 2025 r. odzież należy przywozić na PSZOK. Na chwilę obecną nie 

ma możliwości aneksowania umowy z obiorcą odpadów i zwiększenia odbioru popiołu. 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Agnieszka Chmielewska Przewodnicząca Rady Gminy 

Konopiska podziękowała za udział w sesji, zamknęła obrady VII sesji Rady Gminy Konopiska. 

Sesja trwała do godz. 1530. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

  Protokół sporządziła:                                                Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Ilona Dudek                                                                     mgr  Agnieszka Chmielewska 


